## **Certificate of Registration**



兹证明,以下组织

## 赫克力士天普化工有限公司张家港分公司

中国江苏省张家港市凤凰镇凤南路

的质量管理体系,经 Intertek 审核,符合以下标准要求并予以注册:

ISO 9001: 2008

此质量管理体系适用于:

纤维素醚系列产品的开发和生产

统一社会信用代码: 91320582784984609B

证书编号: 111012068-01

首次签发日期: 2011 年 03 月 01 日 认证决定日期: 2017 年 02 月 06 日 签发日期: 2017 年 02 月 06 日

有效日期: 2018年09月14日



014



Authorised Signature: Calin Moldovean - President, Business Assurance Intertek Certification Limited, 10A Victory Park, Victory Road, Derby DE24 8ZF, United Kingdom

Intertek Certification Limited 是 UKAS 认可的认证机构, 注册号为 014

对于此证书的签署,Intertek 仅对获证组织承担认证协议所规定的义务,而不对其他组织承担任何义务。此证书的有效性基于获证组织能够依照 Intertek 的体系认证要求使其体系得到保持。可通过电子邮件 <u>certificate.validation@intertek.com</u>或用智能手机扫描该代码对证书有效性进行确认。

此证书的年度有效性应基于定期接受监督审核并经评审合格。其有效性可通过中国认监委网址 http://www.cnca.gov.cn 进行查询。



## **Certificate of Registration**



This is to certify that the quality management system of

## Hercules Tianpu chemicals company limited Zhangjiagang branch

Fengnan Road, Fenghuang Town, Zhangjiagang City, Jiangsu province, P. R. China

has been assessed and registered by Intertek as conforming to the requirements of

ISO 9001: 2008

The quality management system is applicable to:

Development and manufacture of cellulose ether series products

Unified Social Credit Identifier: Certificate Number: Initial Certification Date: Date of Certification Decision: Certificate Issue Date: Valid Until: 91320582784984609B 111012068-01 01 March 2011 06 February 2017 06 February 2017 14 September 2018



014



Authorised Signature: Calin Moldovean - President, Business Assurance Intertek Certification Limited, 10A Victory Park, Victory Road, Derby DE24 8ZF, United Kingdom

Intertek Certification Limited is a UKAS accredited body under schedule of accreditation no. 014.

In the issuance of this certificate, Intertek assumes no liability to any party other than to the client, and then only in accordance with the agreed upon Certification Agreement. This certificate's validity is subject to the organization maintaining their system in accordance with Intertek's requirements for systems certification. Validity may be confirmed via email at <a href="mailto:certificate.validation@intertek.com">certificate.validation@intertek.com</a> or by scanning the code to the right with a smartphone. Annual validity is subject to the successful regular surveillance audit. Certification information can be checked through <a href="mailto:http://www.cnca.gov.cn">http://www.cnca.gov.cn</a> of CNCA in China.

